
                                              Zápisnica
napísaná z  1  zasadnutia Obecného zastupiteľstva Sudince, konané dňa 
8.03.2021 na Obecnom úrade v Sudinciach

Prítomní: starostka obce ,poslanci obecného zastupiteľstva – podľa priloženej    
prezenčnej listiny

Program: doložený ku zápisnici

                                              R O K O V A N I E

                                               Bod č. 1
                                     Otvorenie zasadnutia

Zasadnutie obecného zastupiteľstva  otvorila starostka obce Daniela Šinková, 
ktorá  privítala prítomných poslancov .Konštatovala ,že je prítomných  5 
poslancov, poslanecký zbor je uznášania schopný.

      Bod č.2 
                            Schválenie programu zasadnutia

Starostka obce oboznámila prítomných s programom rokovania obecného 
zastupiteľstva a následne bol aj  schválený.
Poslanci OZ  program zasadnutia  schválili v pomere za 5/ proti 0/zdržal sa 
0.          

Bod č. 3
                Určenie   overovateľov zápisnice  a zapisovateľa

Za zapisovateľa zasadnutia je určená : p. Daniela Šinková ,starostka obce 
Sudince, za overovateľov zápisnice poslanci Milan Rusnák  a Pavel Šinko.
Starostka obce informovala prítomných ,že všetky úlohy vyplývajúce z uznesení
obecného zastupiteľstva boli splnené.
                

Bod č.4
Rôzne

V tomto bode bola prednesená správa kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky 
obce Sudince na 1 a 2 polrok 2020,ktorú poslanci OZ .
Poslanci OZ schválili Plán kontrolnej činnosti v pomere za5/proti 0/zdržal 
sa 0



Bolo prednesené Stanovisko hlavnej kontrolórky k návrhu rozpočtu obce 
Sudince na rok 2021 ,ktoré poslanci OZ zobrali na vedomie.
Poslanec J .Markovič dal podnet aby nezamestnaný vyčistili most –priepust za 
dedinou, je upchaný nánosmi.
Poslanec M. Kuzma navrhol odkúpiť rodinný dom po nebohom L .Kováčovi , 
starostka informovala ,že pozostalý sa na dedičské konania nedostavili  ,
momentálne je nie na predaj a obec na kúpu ani nemá financie.
Starostka vyzvala poslancov aby  jej nahlasovali kde v obci nesvieti verejné 
osvetlenie. Nahlásili že nesvieti na dolnom konci pri CHrienovi a pri 
Výbochovej na lúčke.
Poslanec M .Kuzma navrhol, že bude treba opraviť šianec pod Palachovcami. 
Treba ponaprávať betónové kocky ,lebo ich tlačí kopec dole.
Starostka to odsúhlasila na jar ,keď zem odmrzne a bude mať nato schopných 
nezamestnaných ,M .Kuzma  to navrhol robiť brigádnicky poslanci.
Starostka informovala o podanej žiadosti pre DHZO Sudince.

Bod č.7
Záver

 
V závere starostka obce poďakovala prítomným za  ich účasť  a ukončila  
zasadnutie.

Overovatelia zápisnice:    Marcel Kuzma               ----------------------------
                                     
                                          Ján CHovanec                ----------------------------
   

Daniela Šinková
starostka obce

Zapísala : Daniela Šinková dňa 9.12.2020
Prílohy : 2 strany zápisnice ,uznesenie 4/2020 ,prezenčná listina, pozvánka , 
stanovisko hlavnej kontrolórky ,plán kontrolnej činnosti ,rozpočet


